

第四届国际 BIM 大奖赛参赛表

The Fourth International BIM Awards Application Form

申请者信息 Applicant Information				
组织名称: Name of Organisation:				
公司地址: Company Address:				
联系人姓名: Name of Contact Person:				
职称: Job Title :				
电话: Contact Number:		电子邮件: Email Address :		
传真: Fax Number:		网址: Website:		
项目团队简介-主要人员 (参赛最高人数: 5 人) Project Team Profile - Key Personnel (Maximum number of participants: 5)				
姓名 Name	职称 Job Title	项目贡献 Project Contribution	手机号码 Contact Number	邮箱 Email Address

参赛项目信息 Project Information	
项 目 名 称 : Project Name:	
项目地址: Project Location:	
开发性质: Nature of Development:	
当前项目阶段: Current Stage of Project:	
项目规模: Project Size:	
项目期限: Project Duration:	项目开始日期 Project Commence Date : _____ 施工开始日期 Construction Commence Date: _____ 工程完成日期 Expected Completion Date : _____
参加奖项类别: Awards Category:	<input type="checkbox"/> 企业类 BIM 成就大奖 Entrepreneur Awards <input type="checkbox"/> 项目类 BIM 成就大奖 Projects Awards <input type="checkbox"/> 应用类 BIM 成就大奖 Implementation Awards <input type="checkbox"/> 学生类 BIM 成就大奖 Studentship Awards
备注 Notes	

参赛者信息提供指南

Competition Guidelines

- 请提供不超过四张 A4 纸，以单倍行距键入的报告需包含以下元素，而提供的辅助性资料（如附录，参考资料等）不能超过 30 张 A4 纸给评委团。
Report must be in single spaced and no more than FOUR A4 pages with the content below. Supporting document (e.g., appendix, reference, etc.) should not be more than THIRTY A4 pages.
- 对项目进行简单的背景介绍和描述（地址、开发性质、目前发展阶段、用途、规模、时间表等等）
Brief introduction of background and description of the Project (e.g Location, Nature of Development, Current Stage of Development, Usage, Size, Timeline, etc.) must be included in the application.
- 对完成项目进行详细的描述
Detail description of the project.
- 在上述项目中团队所遇到的挑战
Description of the challenges the project team faced in the captioned project.
- 请说明 BIM 是如何有效的解决上述挑战，最好用量化数据信息进行说明
Explanation on how BIM was used to resolve such challenges and preferably illustrate the case with quantitative information.
- 请对 BIM 技术在项目上/企业水平上未来的发展以及其他潜在用途予以说明
Explanation on future development and other potential usage of BIM in Project/Enterprise level.
- 其他信息补充说明您的项目是如何在以上评估标准中取得优异成就
Other supplementary information showing how your project excel in the above assessment criteria.
- 报名截止时间为 8 月 15 号（周三）下午 5 点，为方便组委会统计，8 月 1 号之前提交参赛回执，免收报名费，8 月 1 号-15 号提交参赛回执，收取报名费 1000 元（备注：提交参赛回执视为报名成功）
The application deadline is Wednesday, August 15 2018 at 5pm. Application fee will be exempted for submission before Wednesday, 1 August 2018. CNY 1,000 will be charged for submission from Wednesday, 1 August 2018 to Wednesday, 15 August 2018. Application is considered successful once the application form is submitted.
- 请附上报告和申请表提交到以下地址或以电子邮件，逾期递交将不予考虑。
Please submit the application form along with the report to the following address or e-mail address. Late submission will not be considered.

声明和协议

Declaration and Agreement

1. 我们郑重声明以上所提供的所有消息均真实准确。

We declare that the information given above is correct and true to the best of our knowledge.

2. 我们同意由 buildingSMART 香港以及评委团所做出的有关于第四届国际 BIM 大奖赛的一切决定均为最终并具有约束力。

We agree that all decisions made by the buildingSMART Hong Kong and the judging panel are final and binding in all respects relating to The 4th International BIM Awards.

3. 有关项目荣获奖项的信息以及说明或是被选包含在颁奖词中的信息及其资料将使用参赛者所提交的信息以及资料。

Information and details of the awarded projects will be published in booklet or cited in the awards ceremony.

4. 我们特此同意授权香港 buildingSMART 及其授权的分支机构在无需承担经济或其他义务的前提下使用、复制，出版，修改由参赛者所提交的任何信息，照片或是其他资料，包括任何参与个人的许可权限、建筑师、承建商和摄影师的信息资料作宣传和教育目的使用。

We hereby agree to authorise buildingSMART Hong Kong and its authorised affiliates to use, reproduce, publish and modify any information, photograph or other materials submitted by the applicant, including any permissions required from any individual, architect, contractor, owner or photographer for later promotional and educational purposes, without financial or other obligation.

5. 所有的参赛作品均需得到项目业主以及项目成员的许可并承认，他们的许可证明是提交资料的一部分；

Applicant must seek permission and recognition from project owners and relevant parties, which to be submitted along with the application.

6. 申请中需强调参加项目是属于已经完工项目或是正在施工项目。

Project status (either completed or work-in-progress) should be stated clearly in the application.

7. 香港 buildingSMART 将有权补充增加 BIM 申请表格里的信息。如所增添信息与已经发布的信息包括之前的广告宣传信息有异，请以申请表格信息（英文版本）为准。

buildingSMART Hong Kong reserves the right to supplement information in the BIM awards application form. In the event of any discrepancy between the added

information and the published information including previous advertisements, the information in the English version of the application form shall prevail.

8. 一旦获得该奖项, 我们同意出席于 2018 年 9 月下旬举办的第四届国际 BIM 大会并亲自参加至少一场于 2018/2019 年举办的 buildingSMART 经验分享会。

We agree to attend the 4th International BIM Conference held in September 2018 and share our experience in at least ONE buildingSMART experience sharing session in 2018/2019 in person once we are awarded.

申请者

Applicant

签名并盖章

Signature with Company

日期 年 月 日

Date